
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 15. října 2024  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, prof. Kubička, dr. Bindzar, prof. Kočí, prof. Bartáček, 

doc. Pohořelý, dr. Kroužek, dr. Šmejkalová, doc. Sýkora, dr. Kouba, Ing. Šritrová 

Omluveni:    dr. McGachy  

 
 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Zemřel prof. Stibor, bývalý rektor VŠCHT. 

 Byl připraven nový vnitřní mzdový předpis. Nyní je projednáván senátem VŠCHT. 

 Projednává se nová kolektivní smlouva s odbory. 

 24. 10. proběhne zasedání Vědecké rady VŠCHT. 

 

Kvestorka 

 Probíhají jednání o možnosti pojištění zaměstnance za způsobenou škodu. 

 Běstvina a její financování. Proběhla diskuze. 

 

Ing. Petrák 

 OP TAK. FTOP má dva projekty. 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 5. 11. 2024 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Host kolegia – pan Haluška – nastínění možné spolupráce s Nigérií. Materiál zašle členům 

kolegia pan děkan. 

 Proběhly oborové rady programů doktorských studií. Pan děkan poděkoval členům rad a Ing. 

Štritrové za přípravu.  

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Během zimního semestru je nutno zadávat projekty studentů. Projekt musí být spojen 

s předmětem. 

 Do SIS vkládat zadání BP a DP. Schvaluje garant, ke schvalování garantovi zasílá děkanát. 

 Info z NAU - Udržitelná mobilita a IMATEC. Připomínky k IMATEC zpracuje prof. Kubička 

a dr. Bindzar. 

 RVH, fakulta čeká na oficiální informaci o akreditaci programu Energie a paliva. 

 Pedagogické kompetence. Měl by být mentor z řad pedagogů, který bdue vyškolen a bude 

nápomocen dalším kolegům. Je nutno mít zástupce z FTOP.  

 EduPro. Škola chce upravit společný základ bakalářských studijních programů. 

 Diskuze o výuce předmětu Ekotoxikologie I.  

 Kurzy CŽV, škola musí garantovat jejich kvalitu. Rada CŽV musí schvalovat všechny kurzy, 

info radě o založení nového kurzu zasílat alespoň 3 týdny dopředu.  

 
 
 



doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 Standard školitele by měl sloužit jako podkladový materiál pro oborovou a vědeckou radu. 

Proběhla diskuze kolegia děkana. 

 Představen pracovní model nového doktorského studia na VŠCHT. 

 

prof. Kubička - proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky, dr. Šmejkalová 

 16. 10. proběhne návštěva z Taiwanu.  

 24. 10. proběhne 4Elements. Studenti i zaměstnanci budou opětovně informováni o konání 

emailem a přes sociální sítě.  

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 Proběhly oslavy 70. let vzniku ústavu. 

 Je na fakultě, univerzitě, databáze podaných grantů?  

 

Ústav 228 (doc. Hlinčík) 

 

Ústav 240 (dr. McGachy) 

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 

Senát (dr. Kouba) 

 

Ing. Šritrová  

 Seznam studentů DSP z končících studijních programů, do 31. 10. je třeba podat žádost o 

převod. Ing. Šritrová zašle školitelům seznam těch, kteří si o převod dosud nepožádali. 

 25. 11. proběhne anglická konference studentů DSP. 

 

Různé 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana úterý 5. 11. 2024 již ve 13.30 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


